
 

Geachte raadsleden van de gemeenteraad Staphorst,  

Vanavond spreekt u opiniërend over de ‘Groene activiteitenzone Rouveen’. Namens de werkgroep, 

bestaande uit de Oranjevereniging Rouveen, Dorpsvereniging Rouveen, Dorpsraad Rouveen en 

Stichting Paard & Sport Rouveen willen wij graag vooraf nog wat zeggen.  

In 2014 heeft het college de opdracht gekregen om een eenvoudig activiteitenterrein Rouveen te 

onderzoeken. Waarom? De reden is dat Rouveen al vanaf de zestiger jaren vele jaarlijkse 

dorpsactiviteiten kent. De Oranjevereniging en ‘Paardensportcommissie’ waren toen al actief. De 

dorpsactiviteiten groeiden mee met de groei van het dorp Rouveen. Ook groeiden ze mee met de 

ontwikkelingen in sport en maatschappij. Vanaf eind jaren negentig staat het activiteitenterrein 

Rouveen op de agenda.  

Nu staat het activiteitenterrein ook in de begroting. Achteraf misschien wel een logisch en natuurlijk 

moment. Ons alsmaar groeiende, jonge en ontwikkelende dorp Rouveen was al eerder toe aan een 

nieuwe multifunctioneel onderwijs en bewegingscentrum. Dit is inmiddels gerealiseerd dmv de MCR. 

Ook de snel ontwikkelende voetbalvereniging Rouveen (ook zijn oorsprong in de zestiger jaren) was 

hard toe aan een toekomstbestendige accommodatie. Ook dit is gerealiseerd. De basis van 

‘Onderwijs’ en ‘Sport- & Beweging’ is hiermee gefaciliteerd. De ontbrekende schakel is een 

toekomstwaardige Activiteiten & Recreatie zone. Hiermee wordt Rouveen compleet gemaakt. 

Als wij dit vertellen zegt dat ook veel over hoe de werkgroep ‘activiteitenterrein Rouveen’ droomt, 

denkt, doet en het (aan)durft. Want?! Vraag; zijn wij in de basis een stelletje fanatieke organisatoren 

die een geschikte locatie zoeken voor ‘hun’ activiteit? Nee, geenzins. Wij zijn betrokken 

dorpsbewoners die door en voor het  dorp Rouveen iets willen neerzetten. Dat doen we vanuit 

verschillende invalshoeken. Hiermee houden we ook rijke hollandse plattelandstradities in stand. Dat 

geeft nog meer kleur en glans aan ons mooie dorp. Waardoor de betrokkenheid toeneemt. En vele 

vrijwilligers bereid zijn om mee te helpen. Hiermee houden we een vicieuze cirkel in stand. Een cirkel,  

misschien wel een vliegwiel, waar wij enorm zuinig op mogen zijn. Want stel je eens voor als de cirkel 

doorbroken wordt en dat allemaal wegvloeit uit ons dorp…. 

Dit verklaart ook waarom we op deze locatie als werkgroep met een breder plan uitkomen, naast een 

eenvoudig plan. Met het betrekken van het dorpspark wordt er geïnvesteerd in een plan waar de 

verschillende jaarlijkse activiteiten op kunnen plaatsvinden plus een goede aansluiting en ontsluiting 

van dit terrein bij de dorpskern. Hiermee kunnen de bestaande en wellicht andere activiteiten 

georganiseerd worden en is dit terrein 365 dagen per jaar door iedereen recreatief te gebruiken. Dat 

noemen we win-win.    

Als werkgroep willen we hierin ook aansluiting hebben en houden bij de bewoners en aanwonenden. 

We hebben al veel positieve reacties ontvangen op onze ideeën en plannen. Daarnaast de oren en 

ogen niet dicht gehad voor positief kritische opmerkingen. We snappen heel goed dat er vele andere 

individuele en collectieve belangen spelen waar rekening mee gehouden moet worden. Reden dat 

we ook al diverse keren actief het contact hebben gehad met bewoners. En dat blijven we doen wat 

ons betreft. 

Wij durven het aan om in het complex van belangen tussen bewoners, aanwonenden, 

organisaties/gebruikers en de gemeente – kortom; via burgerparticipatie - de plannen voor een 

Groene Activiteitenzone Rouveen van een prachtig idee naar krachtige realisatie te ontwikkelen.     

Wij danken u voor de aandacht. 


